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Protokół nr 48/2014 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 21 lipca 2014 r. w godz. od 1530 do 1610 

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
 
Obecni Członkowie Komisji: 

1/ Dorota Jabłońska,   − przewodnicząca Komisji,  
2/ Agnieszka Barszczewska, 
3/ Zdzisław Koncewicz, 
4/ Adam Ołowniuk, 
5/ Sławomir Szeszko.  

 
Nieobecni Członkowie Komisji: 

1/ Janusz Krzesicki, 
2/ Anna Ruszewska, 
3/ Józef Kimera. 

 
W posiedzeniu udział wzięli:   

1/ Łukasz Kurzyna  − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
2/ Marek Buczyński  − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 
3/ Honorata Rudnik  − naczelnik Wydz. S, 
4/ Andrzej Bałazy  − Komendant Miejski Policji, 
5/ Marcin Bonisławski   − naczelnik Wydz. RFZ, 
6/ Agnieszka Szyszko   – Pełnomocnik ds. Współpracy z Org. Poz., 
7/ Daniel Micielica   − p.o. dyrektora Izby Wytrzeźwień. 

 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych  
i przypomniała, Ŝe proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz  
z materiałami.  

 Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie protokołu nr 46/2014 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 czerwca 2014 r. i protokołu  
nr 47/2014 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Suwałkach odbytego wspólnie z Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego oraz 
Komisją Finansowo – BudŜetową w dniu 25 czerwca 2014 r. 

2. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w zakresie stanu bezpieczeństwa  
i porządku w mieście w kontekście ostatnich zdarzeń.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 
udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Izby 
Wytrzeźwień w Suwałkach do umarzania w całości lub części, odraczania terminu 
zapłaty lub rozkładania na raty nieopodatkowanych naleŜności budŜetowych  
o charakterze publicznoprawnym 

5. Informacja z konsultacji „Propozycji priorytetowych  zadań publicznych  
do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 
2015 ”. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 
Miasta Suwałki na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 

8. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 46/2014 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 czerwca 2014 r. i protokołu  
nr 47/2014 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Suwałkach odbytego wspólnie z Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego oraz 
Komisją Finansowo – BudŜetową w dniu 25 czerwca 2014 r.  

 
 Dorota Jabłońska poinformowała, Ŝe do protokołu nr 46/2014 z posiedzenia Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 czerwca 2014 r.  
i do protokołu nr 47/2014 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Suwałkach odbytego wspólnie z Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
oraz Komisją Finansowo – BudŜetową w dniu 25 czerwca 2014 r. nie wniesiono uwag, wobec 
czego stwierdziła, Ŝe protokoły zostały przyjęte przez Komisję. 

 
 
Ad pkt. 2 
Informacja Komendanta Miejskiego Policji w zakresie stanu bezpieczeństwa  
i porządku w mieście w kontekście ostatnich zdarzeń.   
 
Andrzej Bałazy przedstawił ustną informację na temat stanu bezpieczeństwa  
i porządku w mieście w kontekście ostatnich zdarzeń. Stwierdził, Ŝe niepokój budzą dwa 
rodzaje zdarzeń: napady na właścicieli kantorów oraz napady na kobiety.  Poinformował,  
Ŝe były dwa napady na właścicieli kantorów, którzy mieli przy sobie duŜe kwoty pieniędzy. 
Wobec napadów na właścicieli kantorów prowadzone są postępowania, do których została 
włączona Komenda Wojewódzka Policji. Właściciele kantorów ufundowali nagrodę. Z uwagi 
na prowadzone działania policji i prokuratury oraz dla dobra śledztwa nie jest wskazane 
ujawnianie szczegółowych informacji.  

Poinformował, Ŝe w napadach na kobiety nie doszło do gwałtu, ani nawet do jego 
usiłowania, czyny zakwalifikowano, jako inne czynności seksualne.  Zostały opublikowane  
w prasie trzy zdjęcia pamięciowe napastników. Podejrzenia idą w kierunku młodego 
człowieka z pewnymi deficytami, będącego pod opieką specjalistów, gdzie do głosu doszły 
hormony. Stąd do opiekunów takich osób, skierowano apel za pośrednictwem przekazanych 
do prasy zdjęć pamięciowych. W celu ustalenia sprawcy (sprawców) napadów na kobiety 
nadal prowadzone są wielokierunkowe działania.  

Ponadto stwierdził, Ŝe w pierwszym półroczu br. ilość zdarzeń kryminalnych jest 
porównywalna do poprzedniego roku, wzrosła natomiast liczba przestępstw kryminalnych, 
głównie narkotykowych. 

 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe podczas przyjęcia interesantów mieszkańcy  
z ul. Ciesielskiej zgłosili sprawę naruszania spokoju, przez rodzinę (lub dwie) z problemem 
alkoholowym. Mieszkańcy twierdzili, Ŝe próbowali zawiadomić policję, która nie 
przyjeŜdŜała na interwencję. W związku z tym, poprosił o zainteresowanie się policji  
tą sprawą. 
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Andrzej Bałazy odpowiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o dyŜurnych to od dawna wszystkie rozmowy  
są nagrywane i kaŜde zgłoszenie(rozmowę), w krótkim czasie moŜna zweryfikować. 
Zanotował adres i obiecał, Ŝe pojawi się tam dzielnicowy. Zwrócił uwagę, Ŝe policjant  
na słuŜbie nie moŜe być stroną w sprawie. Mieszkańcy powinni zgłosić do policji 
zawiadomienie o zakłócaniu spokoju.  
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 
dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i pytań, wobec czego przystąpiono  
do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie zasad udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Izby Wytrzeźwień 
w Suwałkach do umarzania w całości lub części, odraczania terminu zapłaty lub 
rozkładania na raty nieopodatkowanych naleŜności budŜetowych o charakterze 
publicznoprawnym 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Marek Buczyński poinformował, Ŝe zmiana przepisów prawnych wymogła podjęcie 
przedmiotowej uchwały. 
 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i pytań, wobec czego przystąpiono  
do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora 
Izby Wytrzeźwień w Suwałkach do umarzania w całości lub części, odraczania terminu 
zapłaty lub rozkładania na raty nieopodatkowanych naleŜności budŜetowych o charakterze 
publicznoprawnym 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 
Informacja z konsultacji „Propozycji priorytetowych  zadań publicznych do realizacji 
we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2015 ”. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z konsultacji 
„Propozycji priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi w roku 2015 ”, została przyjęta. 

 
 
Ad pkt. 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Miasta 
Suwałki na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Marek Buczyński poinformował, Ŝe ze względu na osoby niepełnosprawne, lokal wyborczy 
w StraŜy PoŜarnej będący na piętrze przeniesiono na parter do pobliskiego I LO a lokal 
wyborczy w odwodzie nr 17, znajdujący się poza osiedlem Kamena, obecnie zlokalizowano 
w środku osiedla oraz doprecyzowano opis granic obwodu głosowania nr 20 (granice obwodu 
nie uległy zmianie).  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie podziału Miasta Suwałki na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu LI/2014 sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 30 lipca 2014 r.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe zakończono, trwające półtora roku, prace nad „Strategią 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. Prace były prowadzone  
w 9 zespołach problemowych oraz potrzebne były opinie oddziaływania na środowisko. 

  Zgłosił poprawki polegające na usunięciu błędów pisarskich (literówek, zmianie 
znaków interpunkcyjnych itp.), niepowodujących zmian merytorycznych w treści dokumentu. 
Zapewnił, Ŝe poprawki zostaną uwzględnione w materialne sesyjnym.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do 
głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
zaktualizowanej „Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad pkt. 8 
Wolne wnioski. 
 
Sławomir Szeszko zaproponował zatrudnienie dentysty na dyŜury w soboty, niedziele i święta. 

 

Marek Buczyński odpowiedział, Ŝe juŜ podejmowano próby zatrudnienia dentystów na takie 
dyŜury. Dentyści mają klientów, nie są zainteresowani takimi propozycjami.  

 
Dorota Jabłońska zapoznała Radnych z pismem Prezydenta Miasta Suwałk, które jest 
odpowiedzią udzieloną Pani Dyrektor śłobka „Bajlandia”. 

Pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
    

   Dorota Jabłońska 
Protokół sporządziła:  
ElŜbieta Bogdan 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


